
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 3/2010  Datum: 29.11.2010 
 

Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) P 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) O Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC : Hlína Petr 

HOSTÉ :  
 

Program Jednání: 

1. Seznámení s programem 

2. Připomínky zastupitelů 

3. Dotace na čp.5 – informace z předání dekretu, informace o jednání s ČS a.s. 

4. Lesovna- místní šetření 

5. Místní šetření ke stavu komunikace v Nádražní ulici (Na Hlásku) 

6. Rozhlas  - nabídka na rekonstrukci 

7. ZŠ + MŠ - rozpočet 

8. Svatební místnost 

9. Ledec  - informace z Osadního výboru (OV) 

10. Změna názvu knihovny z MLK na Knihovna městyse Choltice 

11. Program starosty v příštích dnech 

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Seznámení s programem 

 
Starosta seznámil zastupitele s programem s možností doplnění programu. Žádost o 
doplnění programu nebyla vznesena.  

add 2. Připomínky zastupitelů 

 

Sup:Režim úklidu sněhu, příprava smluv o dílo 
úklid chodníků - momentálně ručně hrablem zaměstnanci městyse. Řeší se  urychlený 
nákup rotačního kartáče na obecní traktor, pro vymetání chodníků.... 
Pav: Předány požadavky na investice od ředitele ZŠ Choltice 
Pav: Setkání s důchodci v hospůdce Na hřišti, v rámci seznámení se s místními spolky a 
sdruženími, připomínky budou postupně projednávány (lepší  informovanost starší 
generace, atd...) 
Van: Problém s výskytem  tuků na čističce odpadních vod, nutno zjistit původ... 
Závěr: Zastupitelé berou na vědomí 

add 3. Dotace na čp.5 – informace z předání dekretu, informace o jednání s ČS 

 Proběhla prezentace projektu rekonstrukce č.p.5  u hejtmana p. Martinka 



Setkaní se zástupci ČSa.s.: možnosti čerpání úvěrů na spolufinancování projektů 
zateplení ZŠ a rekonstrukce č.p.5. 
Info:Od roku 2013 splátky úvěrů ( zateplení ZŠ, rekonstrukce č.p.5, plus běžící ČOV) 
dosáhnou  výše 1,2 mil korun ročně. V roce 2014 dojde ke splacení úvěru na kanalizaci 
a ČOV (nyní 66 000Kč měsíčně), o tuto částku pak budou navýšeny splátky 
nesplacených úvěrů... 
Nutnost dodání dokumentů nezbytných  k dotaci pro RRA. 
Závěr: Starosta zajistí potřebné dokumenty a jejich předání RRA, ostatní informace 
berou zastupitelé na vědomí. 

add 4. Lesovna- místní šetření 

 

Žádost p. Slezáka a p.Machové k odkoupení pozemku pro stavbu RD. Bylo provedeno 
místní šetření, dále  bude projednáno stavební komisí. Zjistí se názor urbanistů 
v souvislosti s připravovaným novým územním plánem. 
Závěr: Zastupitelé počkají na názor stavební komise a urbanistů  

add 5. Místní šetření ke stavu komunikace v Nádražní ulici (Na Hlásku)  

 

Stavebník  odmítl uvést příjezdovou komunikaci do původniho stavu (poškozena stavební 
činností stavebníka), Městys uvede do původního stavu na vlastní náklady. Stavební 
komise tímto doporučuje zamítnutí žádost stavebníka o příspěvek na zámk.dlažbu ) 
Závěr: Zastupitelé berou na vědomí. 

add 6. Rozhlas nabídka na rekonstrukci 

 

Starosta seznámil zastupitele s nabídkami na rekonstrukci  obecního rozhlasu (stížnosti 
na špatnou srozumitelnost) 
Možnost kompletní rekonstrukce za cca 2,0 mil korun. Dodavatelská firma schopna 
zajistit dotaci, čímž by rekonstrukce vyšla za 220 000Kc (20 000Kc za žádost, plus 
doplatek, možnost čerpání dotace končí Q1 2011). Možnost prezentace řešení 
dodavatelem. 
Závěr: Starosta pozve dodavatele na schůzi zastupitelstva dne 14.12.2010, 
k představení rozhl. systému a možnosti čerpání  dotace. 

add 7. ZŠ + MŠ- rozpočet 

 

Předloženy žádosti o investice od vedoucích pracovníků ZŠ, MŠ. 
Bude provedeno místní šetření ve školní kuchyni, požadavky na obměnu dosluhujícího 
vybavení. 
Závěr: Primárně budou zajištěny provozní záležitosti, ostatní bude řešeno průběžně dle 
fin. možností městyse 

add 8. Svatební místnost 

 

Navrácení úřední svatební místnosti zpět do obřadní síně na zámku, stanovení 
obřadního dne dle zákona. 
Závěr: Starosta připraví znění usnesení  

add 9. Ledec - informace z OV 

 

p. Hlína poskytl informace, dotazy a žádosti  z OV Ledců 
Žádost: Povolení na prořezu stromů nad struhou 
Dotaz: Úklid sněhu v Ledcích plus v chatové oblasti 
Plán investic na rok 2011 (vybudování dětského  hřiště, rekonstrukce el.vedení obecního 
domu, vybudování společenské místnosti - svépomocně, oprava požární nádrže - nová 
prkna do stavidla, zpevnit cestu k chatám (Ke kamennému) svépomoc od chatařů, 
příspěvky na plánované kulturní akce) 
Závěr: Zastupitelé berou na vědomí. 
Starosta požádal o zápisy z osadního výboru v elektronické podobě.  

add 10. Změna názvu knihovny z MLK na Knihovna městyse Choltice 

 
Bylo projednáno, bez připomínek 
Závěr: Starosta připraví znění usnesení 



add 11. Program starosty v příštích dnech 

 

Návštěva  MŠ, ZŠ, školní  kuchyně - diskuse s vedoucími pracovníky, místní šetření 
Setkání zástupců mikroregionu Podhůří Železných hor  
Školení starostů 
Schůzka s p.Ručem, projednání podmínek prodeje a odkupu nemovitostí 
Účast na valné hromadě SOP, 
Školení BOZP 
Závěr: Zastupitelé berou na vědomí 

  

Zapsal: Lukáš Sůra 

 
PS: 
Příští schůzka zastupitelstva se koná v Út 14.12 od 17:30 (6.12.se schůzka pro nepřítomnost 
starosty nekoná) 


